
Sestale so se
skupščine sisov

V drugi polovid februarja so
se sestale skupščine občinskih
samoupravnih interesnih skup-
nosti socialnega skrbstva, vzgoje
in izobnževanja, otroškega var-
stva, zdravitva in zaposlovanja.
Na vseh skap&iMh so delegati
med drngim potrjevali zaključne
račune za lansko leto, obravna-
vali pa so tudi delovne načrte za

to srednjeročno obdobje. V na-
slednjih prispevkih smo zabele-
žili nekaj zanimivosti s teh sej.

PRIPRAVE NA GRADNJO
ZDRAVSTVENEGA DOMA

NA FUŽINAH
Ko so delegati občinske zdrav-

stvene skupnosti obravnavali

načrt naložb v zdravstvu za to
sredn jeročno obdobje, so opozo-
rili tudi na zidavo zdravstvenega
doma na Fužinah. Dom naj bi
namreč pričeli graditi šele leta
1983, v stanovanjski soseski
Fužine pa število stanovalcev iz
dneva v dan raste. Vsi ti Ijudje
bodo seveda iskali zdravniško
pomoč v zdravstvenem domu
Moste, ki pa je že sedaj prena-
polnjen. To seveda povzroča
slabšo kakovost dela. Zaradi teh
težav, pa tudi zaradi velikih po-
dražitev ne kaže čakati le na
tretji samoprispevek. Zato je
predsednik komiteja za druž-
bene dejavnosti naše občine po-
jasnil delegatom, da je občina že
zagotovila milijon in pol dinarjev
za zidavo doma, tako da se bodo
priprave na gradnjo lahko pri-
čele takoj.

VIŠEK DENARJA ZA
NEPLAČANE STORITVE
Kaže pa s seje občinsje zdrav-

stvene skupnosti omeniti še en
sklep. Gre namreč za enotno ak-
cijo v Ljubljani. Višek denarja,
ki je bil zbran s prispevnimi
stopnjami, naj bi ne bil vrnjen
gospodarstvu, temveč naj bi z
njim pokrili neplačane storitve.
V lanskem letu so namreč v
zdravstvenih ustanovah opravili
za 25 milijonov več storitev, kot
pa je bilo predvideno. Višek
zbranega denarja pa znaša le 8
milijonov.

POVIŠANE PREŽIVNINE
Zakon o zakonski zvezi in dru-

žinskih razmerjih predvideva, da
se preživnine vsako leto uskla-
dijo z življenjsHimi stroški.
TAKO SO SE S 1. marcem po-
večale preživnine, ki so bile do-
ločene do konca januarja lani, za
29,8 odstotka. Za vsak mesec ka-
sneje pa se ta odstotek zniža za
dva in pol odstotka, tako da se
preživnina, ki je bila odmerjana
februarja lani, poveča za 27,5
odstotka, marca 25 odstotkov,
aprila 22,5 odstotkov itd.

POVRŠNO PRIPRAVLJENO
GRADIVO

Na seji obeh zborov skupnosti
otroškega varstva je bil samou-
pravni sporazum o skupnih
osnavah in merilih svobodne
menjave dela za opravljanje
vzgojnovarstvene dejavnosti v
petih ljubljanskih občinah v le-
tošnjem letu deležen vrste pri-
pomb. Te so se nunašale na nor-
mative, cene, zagotovitev brez-
plačne malice tudi za otroke, ki
obiskujejo 80-urni in 120-umi
program in podobno. Vzrok
marsikateri pripombi pa je bilo
tudi površno pripravljeno gradi-
vo, v katerem je bilo zlasti veliko
tiskovnih napak.

V JASLIČNIH ODDELKIH
LE ENA MEDICINSKA

SESTRA
Samoupravni sporazum o

skupnih osnovah in merilih svo-
bodne menjave dela za opravlja-
nje vzgojnovarstvene dejavnosti
v Ljubljani predvideva, da bosta
otroke v jasličnih oddelkih varo-
vali in negovali odslej medicin-
ska sestra in varuhinja, medtem
ko sta to delo do sedaj opravljali
dve medicinski sestri. Zato bo
treba v Ljubljani in seveda tudi v
naši občini do konca leta ugoto-
viti, koliko medicinskih sester
zdaj dejansko potrebujemo v
vrtcih. Mestni komite za zdrav-
stvo in socialno varstvo je celo
predlagal, naj bi to storili že do
konca preteklega leta. To pa je
bilo vsekakor nemogoče, saj se
bo treba pogovoriti, tudi še o
tem, kako zaposliti odvečne me-
dicinske sestre.

POVRAČILO ZA HRANO
Če otrok zaradi bolezni ali ka-

kega drugega vzroka ni mogel v
vrtec, so starši dobili povrnjen
del denarja za hrano. Znesek pa
je bil enak za vse, ne glede na
to, koliko so starši prispevali za
varstvo in vzgojo otroka. Zdaj pa
bo to nekoliko drugače. Zbori
izvajalcev občinskih skupščin
otroškega varstva so namreč
predlagali, da se tudi pri vračanju
tega denarja upošteva lestvica,
po kateri plačujejo starši prispe-
vek za varstvo in vzgojo otroka.

JE TO PRAVI PODATEK?
Izobraževalne skupnosti Ijub-

Ijanskih občin so občinskim
davčnim upravam lani nakazale
milijon in 934,366 dinarjev kot
plačilo za pobiranje prispevkov
pri obrtnikih in pri njih zaposle-
nih delavcih. Ta znesek pa se je
zdel delegatom naše izobraže-
valne skupnosti nekoliko preve-
lik, saj naj bi !e-ta znašal tri od-
stotkeodzbranegadenarja. Zato
so do prihodnje seje zahtevali
pojasnilo, za kolikšen znesek gre
pravzaprav v celoti.

OBRNITl VSAK OINAR
Za materialne stroške lahko

šole potrošijo letos le 25 odstot-
kov denarja več kot lani. Kako
gospodariti, da ne bodo presegli
dovoljenega zneska, je v prašal
neki delegat, še zlasti zato, ker se
je zelo podražila kurjava. Da je
vreča z denarjem trdno zavezana
in ničesar več ne more pasti
vanjo, je namreč jasno vsem.
Toda treba se je znajti, so dejali
nekateri, in nabaviti kurjavo
čimprej. Nekaj rezerve pa je tudi
v povečani amortizaciji, denarju
za osebne dohodke...

D. J.


